



**IOMA
IN.LAB**

■ Système de distribution /
Dispensing system : APTAR
BEAUTY + HOME

La marque de soins connue pour ses outils de diagnostic de la peau high-tech, **IOMA**, lance In.Lab, un "laboratoire miniature", qui promet de distribuer des formules personnalisées en boutique en une minute à peine. Les principes actifs utilisés par la machine demandent un dosage très précis que le *Serumony* d'Aptar, un stylo airless, est capable de délivrer. Les stylos distribuent des mini-doses de 0,07 ml, qui sont ensuite mélangées à la crème de base pour créer une formule de la peau personnalisée.

French brand **IOMA**, known for its high-tech skincare diagnostic tools, is launching In.Lab, a "miniature skincare lab" that promises to deliver custom formulas in one minute in-store. The active ingredients dispensed by the machine called for highly precise dosage, which Aptar's *Serumony* airless packaging pens were able to deliver. The pens dispense mini doses of .07ml, which are added to the base cream to create a personalized skincare formula.